

PROTEST ON JANUARY 20TH NO TO GLOBAL TRUMPISM: TIME FOR ACTION!

PROTEST TRUMP AND THE AfD ON U.S. INAUGURATION DAY

As Donald Trump takes the stage as the new U.S. president, cameras will be turned toward protesters worldwide declaring opposition to his racism, misogyny, homophobia, anti-Semitism, Islamophobia, military aggression, and climate change denial.

"TRUMPISM" IS NOT AN ISOLATED NATIONAL MOVEMENT.
We stand united against opportunists like Frauke Petry and the AfD, Marine Le Pen, Geert Wilders, and Nigel Farage who scapegoat and demonize immigrants and religious and ethnic minorities to build their own political power.

OUR TASK IS URGENT: NOW IS THE TIME TO COME TOGETHER AND RESIST.
We demonstrate in solidarity with all those in Washington D.C. and around the world who say *NO* to Trump's agenda.

March begins in front of Alternativ für Deutschland's office at Schillstraße 9 at 17:00 with a demonstration in front of Brandenburg Gate at 18:00.

To add support to our broad-based Berlin coalition, contact philbutland@yahoo.com. Help us mobilize!

Sobald Donald Trump als U.S. Präsident ins Zentrum der Aufmerksamkeit rückt, werden weltweite Protestaktionen ihn zeigen, dass Rassismus, Frauenfeindlichkeit, Homophobie, Antisemitismus, Islamfeindlichkeit, seine friedensgefährdenden Aufrüstungspläne und die Leugnung des Klimawandels nicht toleriert werden.

TRUMPISMUS IST KEINE ISOLIERTE NATIONALE BEWEGUNG.
Wir treten Rechtsopportunisten vereint entgegen – darunter Frauke Petry und der AfD, Marine Le Pen, Geert Wilders und Nigel Farage, welche Zuwandernde sowie religiöse und ethnische Minderheiten dämonisieren, um politisches Kapital daraus zu schlagen.

UNSERE AUFGABE IST DRINGEND: JETZT GILT ES, WIDERSTAND ZU LEISTEN.
Wir demonstrieren in Solidarität mit all jenen in Washington D.C. und weltweit, die *NEIN* zu Trump sagen.

Die Demo beginnt gegenüber dem AfD-Büro, Schillstraße 9, um 17 Uhr, mit einer Kundgebung um 18 Uhr am Brandenburger Tor.

Organisationen, die die Demo unterstützen wollen, sollen sich an uns wenden unter philbutland@yahoo.com. Helft uns bitte beim Mobilisieren!